
1 

 

Protokół Nr 23/14 

          z posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Finansów Rady Gminy Gnojno, 

odbytego w dniu 23 maja 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 13.30. 

W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyli: 

1. Stanisław Wesołowski - przewodniczący 

2. Maria Woźniak  - sekretarz 

3. Jerzy Kwiecień  - członek 

Ponadto w posiedzeniu (w części obrad) wzięli udział: 

Pani Ilona Piwowarska – skarbnik gminy oraz Pan Zbigniew Klepacz - kierownik 

Referatu Inwestycji i Infrastruktury. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza projektów uchwał, które mają być podjęte na XXXVII sesji Rady 

Gminy Gnojno w dniu 27 maja 2014 r. 

3.  Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Do punktu 1-go. 

        Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji – radny Stanisław 

Wesołowski. 

Do punktu 2-go. 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok przedłożony do 

uchwalenia przez radę gminy w dniu 27 maja 2014 r. zakłada zwiększenie dochodów o 

kwotę 104.119,30 zł, oraz zwiększenie wydatków o kwotę 104.119,30 zł. 

Deficyt budżetu nie ulega zmianie i nadal wynosi 1.689.061 zł. 

Załącznik Nr 1 – zmiana dochodów budżetowych: 

- zwiększono dochody: 

• dostarczanie wody  - 600 zł (zwiększenie planu) 

• usługi koparką  - 300 zł (nieplanowane dochody) 

• zaległości z tytułu opłat 

           za centralne ogrzewanie    - 1.650 zł (nieplanowane dochody) 

• odszkodowanie za zajęcie 

dróg gminnych (budowa drogi 
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wojewódzkiej)   - 5.711 zł (nieplanowane dochody) 

• administracja publiczna  - 2.354 zł (nieplanowane dochody) 

• zwrot kosztów z tyt. rozliczenia 

robót dodatkowych (modernizacja Urzędu Gminy, 

strażnicy OSP, SP Raczyce) - 17.217 zł 

• stołówka szkolna   - 2.330 zł (nieplanowane dochody) 

• dotacja – dofinansowanie projektu 

- aktywizacja bezrobotnych  - 113.976, 30 zł 

• wpływy za opłaty za korzystanie  

ze środowiska (Urząd Marszałkowski) - 2.400 zł (zwiększenie planu); 

- zmniejszono dochody: 

drogi powodziowe (Balice, Pożogi) - 31.367 zł -zmniejszenie dofinansowania              

                                                                                     UW wg wartości po przetargu 

świetlica Raczyce - 5.571 zł- zmniejszenie planu – dostosowanie 

                                                                                  do wartości po przetargu 

korekta planu – witacze  - 33.015,25 zł. 

Załącznik Nr 2 zwiększono wydatki:     

• droga Janowice Raczyckie – Maciejowice - 47.000 zł – zwiększenie kwoty 

                                                                                                  po przetargu 

• wpłata na fundusz wsparcia Policji  - 5.000 zł – zakup samochodu 

• wpłata na fundusz Powiatowej Straży Pożarnej- 3.000 zł – zakup samochodu 

• OSP Balice   - 8.000 zł – zakup sprzętu hydraulicznego 

• projekt – aktywizacja bezrobotnych – 127.559 zł (w tym: wkład własny – 

13.582,70 zł; środki z budżetu krajowego i UE – 113.976,30 zł). 

W związku ze zmianami dochodów i wydatków odpowiednio uległy zmianie niektóre 

pozycje w załącznikach: Nr 3, 4 i 5 do uchwały budżetowej, dotyczące zadań 

inwestycyjnych wieloletnich i rocznych. 

Zaproszony na posiedzenie Komisji, Kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury, 

Pan Zbigniew Klepacz udzielił wyjaśnień dotyczących zwiększenia środków w 

budżecie na sfinansowanie zadania pn.: „Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych położonych na działkach geodezyjnych nr 375 i 353 w miejsc. Janowice 

Raczyckie i działce nr 480 w miejsc. Maciejowice. 

Zwiększenie nakładów na to zadanie wynikło z rozbudowania zakresu rzeczowego 

robót koniecznych do wykonania, aby droga mogła spełniać określone wymagania 

przewidziane dla tej kategorii drogi. 

b) Przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2014-2035 jest spójny z uchwałą w sprawie zmian 

w budżecie gminy i komisja nie wnosi do niego żadnych uwag. 
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Do punktu 3-go. 

 

         Po przeprowadzonej analizie, komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone 

projekty uchwał i rekomenduje radzie gminy do uchwalenia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

    Sekretarz Komisji:                                                     Przewodniczący Komisji: 

      Maria Woźniak                                                          Stanisław Wesołowski 

                                                                           

 

 

 

 

 

 

 


